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Dsiedle "RENABDOWICE"
v czechowicach-Dzi edzicach

?,L&ZĄD OSIEDLA Frotokół nr 3/2021

z posieclzemia Zarządu Osiedla ,rRenandowice'' w Czeehcw - I}ąięt}zfrcac[r

T, FosiedzeŃe Zarządll odbyło się w dniu 28.08.202i r. o godz. 17@ w siedzible GónTricze,qo
Stowarzyszenia \\iędkarskiego ,"Silesia" w Czechowicach-Dziedzicach ixzy r,ll. Eocznej
2a.

il. W posiedzerriu udział ,,vzięli czł<rŃowie Zarządu; Kazinlierz Urbaliski, ,Ąnna Eekas,
Konrrad Janutsz, Marian Nołvicki.

I{{, Fodczas posiedzenla Zarządw:
i. Frzewodniczący Kazinrierz Urbański rozpoczął pclsiedzenie od przyw,itania

przybyłych członków Zarządu.

2. Stwierdził, iż posiedzenie Zarządu Osiedla ,"Renardowice" jest prawornocne,
pclniewż bierze w nim udział 4 członków.

3. Odczytano Protokół nr 2l202l z zebrania Zarządu Osiedla ,,Renardowice" z dnia
żE.07,202l r. i dokonano jednogłośnie jego przyjęcia,

4. Przewodniczący Zarządu Osiedla omówił:
a) urnieszczenie w gablotach ogłoszeń dotyczących Ogólnego Zebrania

Mieszkańców Osiedla ,,Renardowice", które odbędzie się 21 .CI9.202l r. (wtorek)
w Zespole Szkolno-Frzedszkolnym nr 2 przy ul. Polnej 33 w Czechowicach-
Dziedzicach o godz,1 7@,

b) proponowany porządek Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla
,,Renaldowice",

c) propozycje Ogólnego Zębtania Mieszkariców Osiedla ,,Renardowice" odnośnie
rozdzińu środków finansowych na rok 202ż,

d) propozycje Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,R.enardorvice" odnośnie
zadań do budżetu Gminy na rok 2022,
uchwały O gólne go Zebr ania lvlieszkaric ów Osiedl a,,Renardowice",
prośby o wsparcie na rok 2022,
listy rnieszkańców i gości na Ogólne Zebranie Mięszkańców, Osiedla
,,Renardotvice",

h) potrzebę rozdania wizytówek między mieszkańcami Osiedia,,Renardowice",
i) spotkanie w Urzędzie Mieiskim z burmistrzem Marianem Błaclruten"l,

projektarrtką naczelnikienl wydziału Oclrrony Środowiska
Bernadetą Klimek i dwoma pracownikami IZD w celu prezentacji koncepcji
zacienienia parku i wzbogacenia układu zieleni przy zachowaniu istniejącego
układu:
- prezentacja inr,ventaryzacji roślin -253 szt,
- przedstawienie koncepcji zmian w parku.

5. ZarządOsiedla,,Renardowice" wniosku.je o:
a) sadzenie w parku jak najmniejszej ltczby kwiatów i krzewów ozdobnych, o klóre

ftzęba szczególnie dbać, regularnie przycinać i pielić, gdyż generują one duze
koszty utrzymania

b) zwrócenie uwagi na kwestię karnyków,
ujętynri w projekcie zacienienia parku;

które zostaną wysypane przed łalvkarni
pomysł z cofnięciem ławetri pod drzewa
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u\,Vazam}' za bał"dzo dobry,. jedłrak irodezas uźy{kow.anj6 1łrys3,pfi,ne L;anły&;l rra

}]e\Ą,'11o Zostaną zaniecz,vszczone L}rzez paląeycłr papierosy, nnogą zostaó rótvmież
_,- -i. ^ "_ ,,roZKoi]alle p!"ZeZ psy.

c) rozr,vazenie zasadności umieszczenia lv projekcie zacieŃenia parkr"l magrrolii;
dnzewa te są hardzo piękne, ale barclzo szybko przekr.r,ita.!ą, zrzucająe duze ilości
k'uviatółv onaz liści. które ,rrzeba usuwać, co wiąźe się z dodatkorłymli kosztanri.

d) złviększenie liczby rroi,lych ławek do 30 szt.
e) zwiększenie liczby kosry- na śnrieci - łiajlepiej, aby znaj<iowały się pnzy kazdej

ławce.

6" Ustatrołro terrniri nastęi]nego posiedzeŃaZarządw na dzień 01.09.202} r. o godz. l7@.

7 , Wyznaczono dyzur członka Zarządu na dzień a\ .09.2a2X r. o godz, 1 8a9 ( będzie go
pełnił Przewodnie zący Kazimierz Urbański).

lV. ZaliończenieposiedzeniaprzezFrzewodrriczącego Zarządu.

Sporządził:

Członek Zarządu
Anna Bekas

zatwierdził:

Przewodniczący Zatądu

PRZEWODN| C ZĄ§Y ZARZĄDU
Osiedlł, '? ef;f owice-

Xazimierfł'róańsłi
kazimióu urbński



Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz. IJ.2020, poz.2176 z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał procownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela partyka -Dzida


